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De fractie heeft de volgende vragen:

Het College van B&W is herhaaldelijk door de Raad, ondernemers, bewoners en gebruikers van de 
Leemstraat geïnformeerd over de gedragen wens tot de realisatie van een fietspad. Toch ligt het 
fietspad er nog steeds niet! Het budget wat met de begroting voor 2016 is opgenomen was bedoeld 
voor het fietspad, is echter ook gebruikt voor andere werkzaamheden dan bedoeld.

Erger is nog dat de fietsers op de Leemstraat ‘vogelvrij’ zijn verklaard, zoals een bewoonster is 
opgevallen. De Leemstraat is een racebaan voor auto’s en vrachtwagens die elkaar passeren en 
vormen een enorm gevaar voor fietsers. “Fietsers die tenslotte door de Gemeente zelf, via het 
fietspad vanuit de Zwaanhoefstraat, de Leemstraat op worden geleid”.

Naar mening van de fractie van de VLP kan een fietspad aan de noordzijde eenvoudig worden 
gerealiseerd tot aan het bedrijf van Jan de Rijk Logistics. Dit met gebruik van de aldaar aanwezige 
bermen. Hierdoor ligt er toch een weg naar de bedrijven en de Boerkensleen die nu verstoken zijn 
van een veilige entree van hun straat/bedrijven.

Hiermee zou alleen het stukje Leemstraat op het Rucphens grondgebied niet compleet zijn, iets wat 
aan het Rucphense College van B&W is om te beoordelen, zo lijkt het ons.  

Daartoe heeft de wethouder ook nog steeds een opdracht / amendement van de Gemeenteraad, dus 
wij verzoeken het College die opdracht alsnog voor het Roosendaalse deel uit te voeren zodat fietsers 
en het bestemmingsverkeer Leemstraat gewoon veilig kunnen deelnemen aan het verkeer.

Fietsen langs deze straat of het oversteken ervan, blijkt uiterst gevaarlijk, en met de opening van de 
Nelson Mandela weg, steeds moeilijker vanwege de toename van het aantal verkeersbewegingen.

De fractie van de VLP heeft de volgende vragen:

1. Wat zijn volgens u de kosten van de aanleg van een fietspad aan de Noordzijde tot het bedrijf 
van Jan de Rijk Logistics?

2. Heeft u metingen van het aantal weggebruikers op de Leemstraat en de gemeten snelheden? 
Zo ja, kunt u ons deze meetresultaten doen toekomen? Zo nee, kunt u deze meting doen 
uitvoeren, ten einde te kunnen beoordelen of de gemeten snelheden binnen de wettelijke norm 
vallen?



3. Op welke wijze denkt u de snelheden in deze straat terug te brengen naar een acceptabel 
niveau voor fietsers en hoe hard is deze acceptabele snelheid volgens het College?

Namens de fractie van VLP, 
Wilbert Brouwers

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Er is geen calculatie van een dergelijk fietspad beschikbaar, dat heeft te maken met het feit dat 
van een aantal ondernemers gronden, waarop de nodige werken staan, zouden moeten 
worden verworven. Deze kosten zijn nog niet te berekenen.

2. Zodra de werkzaamheden helemaal zijn afgerond, gaan we metingen uitvoeren.

3. We wachten eerst de resultaten af van de metingen. Hierbij moet ik opmerken dat voor fietsers 
het fietspad Bredaseweg de wenselijke en meest veilige fietsroute is.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok 


